

TAG IMMOBILIEN AG ANNOUNCES EARLY REDEMPTION OF ITS EUR 262m 0.625% CONVERTIBLE BONDS DUE 2022 (ISIN DE000A2GS3Y9, WKN A2GS3Y)

Hamburg, 13 September 2021. TAG Immobilien AG announces today that it will redeem all of the outstanding EUR 262m 0.625% convertible bonds due 2022 (ISIN DE000A2GS3Y9, WKN A2GS3Y, the "Bonds") on 15 October 2021 in accordance with paragraph 5(c) of the terms and conditions of the Bonds. As of the date of this announcement, less than 20% of the aggregate principal amount of the Bonds remain outstanding.

Any holder wishing to exercise its conversion rights with respect to the Bonds must do so no later than the close of business on 11 October 2021. Further information with respect to the redemption is available to holders of the Bonds via the information channels of the clearing systems.

TAG IMMOBILIEN AG VERKÜNDET VORZEITIGE KÜNDIGUNG IHRER EUR 262 Mio. 0,625% WANDELSCHULDVERSCHREIBUNGEM MIT FÄLLIGKEIT 2022 (ISIN DE000A2GS3Y9, WKN A2GS3Y)

Hamburg, 13. September 2021. Die TAG Immobilien AG verkündet hiermit die Kündigung ihrer EUR 262 Mio. Wandelschuldverschreibungen (Kupon: 0,625%, Fälligkeit 2022, ISIN DE000A2GS3Y9, WKN A2GS3Y, die "Anleihen") zum 15. Oktober 2021 gemäß § 5(c) der Anleihebedingungen. Zum Zeitpunkt dieser Mitteilung verbleiben weniger als 20% des gesamten Nennbetrags der Anleihen ausstehend.

Die Inhaber der Anleihen können das Wandlungsrecht bis einschließlich 11. Oktober 2021 ausüben. Weitere Informationen bezüglich der Wandlung sind über die Clearing Systeme erhältlich.